
   
 

   
 

Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde den 8 november 2021 kl.19.  

 

 

1. Renovering af garagerne 

2. 2 Klager over festsalens tilstand 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

1. Garagerne fra nr. 240-254 var i en dårlig stand, så de bliver renoveret og der kommer lys-sensorer 

og der bliver slået Troltexplader på loftet. 

 

2.Bestyrelsen var også enig om at gildesalen er i en dårlig stand, og man må se om der kunne finders 

nogle økonomiske midler til at gøre den i stand. 

Bestyrelsen besluttede, at man ikke kunne leje den ud, men derimod kan man låne den ved at man 

betaler 500 kr. i depositum når man henter nøglen, og få pengene igen når man afleverer nøglen. 

Men hvis der er sket skade, som der skal betales for bliver den udgift trukket af de 500,00 kr. 

Hvis låneren af gildesalen kommer til at spilde noget på stolene skal det tørres af og gildesalen skal 

også rengøres inden nøglen afleveres. 
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Svend Erik Jensen  


